

# CALL TO THE WILD

Exhibition of three Finnish contemporary artists and designers at Maison Louis Carré, designed by Alvar Aalto.

Call To The Wild is an encounter between the iconic house and a selection of Finnish design; combining the legacy of Aalto with contemporary art works, exploring different styles, materials, and techniques.

Call to the Wild is co-curated by Lise Coirier (Co-Founder of Spazio Nobile Gallery in Brussels) and Kati Laakso (Director of the Finnish Cultural Institute for the Benelux).

20.6.–29.11.2020

Open during the weekends 2–6 PM, or on request

## L'APPEL DE LA NATURE

Exposition de trois artistes contemporains finlandais à la Maison Louis Carré, conçue par Alvar Aalto.

L'appel de la nature est une rencontre entre la maison emblématique et une sélection de design finlandais, combinant l'héritage d'Aalto avec des œuvres d'art contemporain, explorant des styles, des matériaux et des techniques variés.

Les commissaires de L'appel de la nature sont Kati Laakso (directrice de l'Institut culturel finlandais pour le Benelux) et Lise Coirier (co-fondatrice de la Spazio Nobile Gallery à Bruxelles).

20.6.–29.11.2020

Ouvert les samedis et dimanches de 14h à 18h ou sur demande

### MAISON LOUIS CARRÉ

2 chemin du Saint-Sacrement,  
78490 Bazoches-sur-Guyonne, France  
[Maisonlouiscarre.fr](http://Maisonlouiscarre.fr)



MAISON LOUIS CARRÉ

FINNISH INSTITUTE  
BENELUX  
SÖNNEHEN INSTITUUT  
SOCIETAT FINLANDESA  
INSTITUTO FINLANDÉS



Ambassade de Finlande  
Paris

FOR MORE INFORMATION:  
[info@finncult.be](mailto:info@finncult.be)

POUR PLUS D'INFORMATION:  
[info@finncult.be](mailto:info@finncult.be)

SPAZIO  
—  
NOBILE

